

《单词百科:highlands是什么意思?highlands怎么发音?highlands的解释和用法》

英语单词highlands是什么意思?highlands怎么读?highlands怎么发音?简答网为您整理了highlands的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



highlands怎么读

highlands的读音:[ˈhaɪl ə ndz]

highlands的意思

1、n.高原地区;苏格兰高地;

highlands的相关词组

1、Laurentian Highlands 劳伦琴高地

highlands的双语例句

1、 I felt a great affinity with the people of the Highlands.

我被苏格兰高地人民深深地吸引.

2、 The societies of the Highlands were able to absorb these changes.

苏格兰高地各社区能够承受这些变化.

3、 I was born and bred in the highlands.

我在高地地区出生和长大。

4、 The lunar highlands are scarred by innumerable craters ranging up to 236 km in diameter.

在月球的高地上留下无数环形山,有的直径达236千米.

5、 He spent the weekend stalking deer in the Scottish highlands.

他周末在苏格兰高地追踪鹿的行踪.

6、 They are unique to the highlands of Ethiopia.

它们是埃塞俄比亚高地所特有的.

7、 Uganda's beautiful highlands are host to a wide range of wildlife.

乌干达美丽的高地是众多野生动物的栖息地。

8、 Graham and Fiona are taking a walk in the Highlands.

葛拉汉以及费欧娜在苏格兰高地散步.

9、 There is a town upstate, two days to the north, in the Hudson Highlands.

有个城镇, 2天到北方, 在哈森高地.

10、 Almost the whole flower of the Scottish Highlands fell at Culloden.

苏格兰高地的优秀分子几乎全部都牺牲在克劳顿.

11、 It should be a great week, with overnight stops in assorted hotels in the West Highlands.

那一周会过得很开心，晚上可以在西部高地上的各式旅馆里过夜。

12、Deep forests are found in both the eastern and weastern highlands.

东西两面的高原上都(发现)有茂密的森林.

13、Much of the Scottish Highlands area overlaps the Highlands and Islands area.

苏格兰高地与高地岛屿行政区有所重叠.

14、Winter cold was already descending upon Tunisian highlands.

冬季的严寒已降临突尼西亚高地.

15、Telescope studies of the moon show that the brighter areas are mountains and rugged highlands.

用望远镜观察月球,可以看出比较光亮的区域是山岭和崎岖的高地.

以上是简答网为您整理的highlands怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于highlands

的用法、highlands的释义、

highlands的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/highlands>